

Title (en)  
Filing cabinet.

Title (de)  
Ablageschrank.

Title (fr)  
Armoire à casiers.

Publication  
**EP 0101619 A1 19840229 (DE)**

Application  
**EP 83108298 A 19830823**

Priority  
DE 3231432 A 19820824

Abstract (en)

The filing cabinet (14) has drawers (24, 26) which can be pulled out completely on both sides. When the drawer is pulled out in one direction by actuating the handle (32) on the handle panel (30), the drawer is detached from the rear handle panel (30') which is locked with the cabinet body (16) and covers the rear hollow space which is produced when the drawer (26) is pulled out. This reduces the risk of injury. The filing cabinet is particularly suitable for installation in a partition (10), so that the drawers (26) are accessible from both rooms separated by the partition (10).  
<IMAGE>

Abstract (de)

Es wird ein Ablageschrank (14) vorgeschlagen, dessen Schubkästen (24, 26) nach beiden Seiten voll ausziehbar sind. Beim Ausziehen der Schublade in einer Richtung durch Betätigen des Griffes (32) an der Griffblende (30) löst sich der Schubkasten von der rückwärtigen Griffblende (30'), die mit dem Schrankkörper (16) verriegelt ist und die den beim Herausziehen des Schubkastens (26) entstehenden rückwärtigen Hohlraum abdeckt. Dies verringert eine evtl. Verletzungsgefahr. Der Ablageschrank eignet sich insbesondere zum Einbau in eine Zwischenwand (10), so dass die Schubkästen (26) von beiden, durch die Zwischenwand (10) getrennten Räumen her zugänglich sind.

IPC 1-7  
**A47B 88/00; A47B 63/02**

IPC 8 full level  
**E05G 7/00** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**E05G 7/008** (2013.01); **A47B 88/403** (2016.12)

Citation (search report)

- DE 3231432 A1 19830414 - DANZER GMBH & CO SIMON [DE]
- US 1453121 A 19230424 - BENNER ARTHUR M
- DE 62514 C
- DE 2054400 B1 19720629 - ARNOLD L & C
- DE 1266464 B 19680418 - KRUSE GEB

Cited by  
FR2876729A1; NL2007549C2; AT511444A4; AT511444B1; CN111543790A; DE4106809A1; CN114847661A; US9820573B2

Designated contracting state (EPC)  
AT BE CH DE FR IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)  
**EP 0101619 A1 19840229**

DOCDB simple family (application)  
**EP 83108298 A 19830823**